
Protokół Nr Y/2024 
z V sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 05 sierpnia 2024 r. 

V sesja IX kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9:20, a zakończono o godz. 10:39. 
Piotr Kostrubiec - przewodniczący 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni; 

8. Pan Matwij Mariusz Jerzy 
9. Pan Monastyrski Ryszard Stanisław 
10. Pan Monastyrski Sebastian 
11. Pan Palonka Dariusz Andrzej 
12. Pani Słota Katarzyna 
13. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
14. Pan Zając Marcin 

Radni nieobecni: 

1. Pani Waga Marta Izabela 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1). 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Pilip - Wójt Gminy Adamów. 
2. Pani Beata Tyrka-Stećko - Zastępca Wójta Gminy Adamów. 
3. Pan Witold Marucha - Sekretarz Gminy Adamów. 
4. Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy Adamów. 
5. Pan Adam Kozyra - Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Szewni Górnej. 
6. Pani Maria Sak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
7. Pani Magdalena Drożdż - Kierownik Centrum Integracji Społecznej 

w Jacni. 
8. Pani Karolina Nowotarska - Inspektor ds. inwestycji i grupy gospodarczej. 
9. Pan Henryk Mulawa - sołtys sołectwa Potoczek. 
10. Pan Dariusz Skrzyński - sołtys sołectwa Szewnia Dolna 
11. Pan Wiesław Teterycz - sołtys sołectwa Adamów. 
12. Pani Renata Zając - sołtys sołectwa Trzepieciny. 

Lista obecności osób zaproszonych oraz obecnych sołtysów. 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Dragan Ryszard Andrzej 
3. Pan Dybioch Maciej Tadeusz 
4. Pani Kawka Ewa 
5. Pan Kostur Leszek Wiesław 
6.Pan Kostrubiec Piotr 
7. Pan Kościk Zbigniew Julian 
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(Zał. Prot. Nr 2 i 3). 

Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 

2.1. Dodanie do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia protokołu III sesji IX 
kadencji Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. 

2.2. Głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 
2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej w sprawie zapewnienia archiwizacji strony biuletynu 
informacji publicznej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism. 

11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
Przebieg sesji; 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia V sesji IX kadencji dokonał Pan Piotr Kostrubiec - Przewodniczący Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na 



stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności 
obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów wyjaśnił również obecnym zasady zabierania 
głosu podczas obrad sesji, podkreślając jednocześnie, że wszystkim chętnym taka 
możliwość zostanie stworzona. 

Ad.2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów - poinformował, iż projekt porządku obrad 
radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący 
stwierdził, że podczas obrad IV sesji IX kadencji nie osiągnięto wymaganego ąuorum 
i w związku z powyższym zaproponował dodać do dzisiejszego porządku obrad 
przyjęcie protokołu z obrad III sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski? 

Więcej wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Ad.2.1.Dodanie do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia protokołu III sesji IX 
kadencji Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
wniosku w sprawie dodania do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia protokołu 
III sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 4). 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Ad.2.2. Głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 5). 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że nowy porządek obrad został 
przyjęty. 



Ad.3. Przyjęcie protokołu z III sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 
2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów poinformował, że protokół z III sesji Rady 
Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. był do publicznego wglądu w siedzibie 
Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na Sali obrad, gdzie był również 
do publicznego wglądu. 

Pan Przewodniczący zapytała, czy do przyjmowanego protokołu są uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z III sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 6). 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że protokół III sesji IX kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. został przyjęty. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów poinformował, że protokół poprzedniej sesji 
był do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją 
na Sali obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołu z IV sesji IX kadencji z dnia 31 lipca 
2024 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu 

obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 7). 



Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że protokół III sesji IX kadencji Rady 
Gminy Adamów z dnia 27 czerwca 2024 r. został przyjęty 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - złożył informację o działaniach 
podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8). 

Ad.6. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - dożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 9). 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy Adamów szczegółowo przedstawiła 
i omówiła wszystkie wprowadzane zmiany. 

Stwierdziła, że do budżetu wprowadza się przychody w kwocie 518 969 złotych 94 
groszy jako nadwyżkę budżetową za rok ubiegły na wydatki bieżące i wydatki 
majątkowe. Z wydatków bieżących wprowadza się zadanie pod nazwą: „Aktualizacja 
Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Adamów". Okres realizacji na lata 2024-
2025. W dalszej części wypowiedzi Z-ca Skarbnika dodała, iż w roku 2024 ma zostać 
podpisana umowa na wykonanie zadania, które ma zostać wykonane w roku 2025 
i na rok 2025 planuje się kwotę 25 000 złotych. 

Zmienia się okres realizacji programu „Gminnego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego i Studium" z lat 2023-2024, na lata 2023-2025. Na rok 2025 planuje 
się kwotę 25 000 złotych. 

Zmienia się również okres realizacji zadania „Cyberbezpieczny Samorząd Gminy 
Adamów" 2024-2025 na lata 2024-2026 i zgodnie ze stanowiskiem Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i jej zaleceniami wszystkie wymienione zadania na zakupy 
inwestycyjne w przedsięwzięciu Cyberbezpieczny Samorząd Gmina Adamów zerujemy 
i wprowadzamy do budżetu jedno zadanie majątkowe na wydatki inwestycyjne 
dla zadania „Cyberbezpieczny Samorząd dla Gminy Adamów" i na rok 2024 planuje 
się kwotę 246 000 złotych. Okres realizacji na lata 2024-2026. 

Zastępca Skarbnika poinformowała również, że tak samo działamy w zadaniu: 
„Cyfrowe Lubelskie" tj. wszystkie wydatki na zadania inwestycyjne zerujemy 
i tworzymy jedno wspólne zadanie na wydatki inwestycyjne dla zadania „Cyfrowe 
Lubelskie" i na rok 2024 planuje się kwotę 195 816 złotych. Okres realizacji na lata 
2024-2025. 

Ponadto Zastępca Skarbnika zaznaczyła, że z zadań majątkowych wprowadzania 
się zadanie pod nazwą „Budowa i przebudowa sieci wodociągowej 
w miejscowościach Feliksówka-Rachodoszcze-Boża Wola" w kwocie 200 000 złotych. 

Wprowadza się również zadanie: „Przebudowa i modernizacja ujęcia wody 
w miejscowości Potoczek". Wprowadza się również do budżetu: budowę drogi gminnej 
116640E w miejscowości Adamów, termomodernizację budynków komunalnych 
w Suchowoli, Potoczku, Suchowoli- Kolonii i Feliksówce, odwodnienie terenu 
parkingu i boiska przy S.P. w Suchowoli, wykonanie instalacji odgromowej w budynku 

5 



S.P. W Szewni Górnej, a także modernizację boisk sportowych również w Szewni 
Górnej, wykonanie oświetlenia przy drodze gminnej w miejscowości Trzepieciny. 

Zmniejsza się o 4 tys. zł wydatki na zadanie „Wykonanie Labiryntu w miejscowości 
Jacnia" z uwagi na zakończenie zadania i powstałe przy tym oszczędności. 

Wprowadza się zadanie „Kompleksowa Rewitalizacja Zdegradowanej Przestrzeni 
Publicznej w Miejscowości Suchowola" oraz modernizacja Placu Zabaw w tejże 
miejscowości. 

Zmienia się okres realizacji zadania: „Modernizacja Oświetlenia Ulicznego w Gminie 
Adamów". 

Wprowadza się dodatkowo dochody bieżące: wydatki na wypłatę świadczeń 
dla obywateli Ukrainy, Asystent Osobisty Osoby Niepełnosprawnej, Opieka 
Wytchnienia, refundacja podatku VAT przy obsłudze dodatku gazowego. 

Zmniejsza się dotację na przeprowadzone wybory samorządowe. 

Zwiększa się dochody na zadania własne, w tym zwiększają się wydatki na zadania 
bieżące. 

Zmieniamy zadanie majątkowe pod nazwą „Dofinansowanie remontu Kaplicy 
w miejscowości Potoczek", zwiększamy wydatki bieżące na to zadanie 
z przeznaczeniem na zakup tablicy informacyjnej. 

Udzielamy dotacji dla OSP Potoczek na zakupy sprzętu przeciwpożarowego. 

Z-ca Skarbnika poinformowała radnych, że w niektórych rozdziałach i paragrafach 
dochody wykonane przekroczyły plan, po czym szczegółowo omówiła poszczególne 
zwiększenia. 

Pani Karolina Nowotarska - Inspektor ds. inwestycji i grupy gospodarczej wyjaśniła 
i omówiła wszystkie zadania inwestycyjne, które zostały wprowadzone do budżetu 
gminy, w tym działania podjęte przez Urząd w ramach wdrożenia Programu 
Rewitalizacji dla Gminy Adamów oraz planowanych konsultacji społecznych 
dotyczących byłego SKR w Suchowoli. 

Radny Dariusz Sołtys zaznaczył, że cieszy, się, iż jednak rewitalizacja pójdzie. 
W opinii radnego dowodzi to, iż działania podejmowane przez poprzednią Radę Gminy 
Adamów oraz władze Gminy miały jakiś sens. 

Radny Dariusz Sołtys poprosił następnie o wykreślenie z przedmiotowej uchwały 
całego punktu z załącznika nr 2 administracja publiczna dział 75023 wynagrodzenia 
osobowe pracowników. Radny prośbę motywował tym, że na ostatnich Komisjach 
nie był ten punkt dostatecznie wyjaśniony, po czym dodał, że należy do punktu tego 
powrócić na następnych Komisjach i udzielić stosownych wyjaśnień. 

Radna Katarzyna Słota wyraziła swoje zdziwienie powyższą prośbą, podkreślając, 
że na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Adamów 
nie wnoszono żadnych zastrzeżeń i przyjęto budżet wraz ze zmianami. 



Radny Dariusz Sołtys odpowiedział, że w trosce o to, aby nie było na sesjach tego 
zamieszania, wnosi, o przeniesienie tego punktu na następne Komisje. 

Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip zaznaczył, że piątkowe posiedzenia Komisji 
trwały 4 godziny, podczas których odpowiedziano na każde pytanie radnych. Wójt 
podkreślił także, iż te same materiały dostaliście państwo na posiedzenie Komisji oraz 
na sesję Rady Gminy Adamów. 

Zastępca Skarbnika wyjaśniła, że z informacji, jakie dostała o zabezpieczeniu środków 
na wynagrodzenia w tej kwocie, znajduje się odprawa przedemerytalna oraz podwyżki 
i nagrody dla pracowników Urzędu Gminy i jakaś tam część na pozostałe 
wynagrodzenia. 

Radny Dariusz Sołtys zaznaczył, że po prostu na Komisjach punkt ten nie był tak 
szczegółowo omówiony. Teraz po wyjaśnieniach Pani Skarbnik można odstąpić 
od złożonej powyżej propozycji. Radny podkreślił, że na tyle materiałów można czegoś 
czasem nie przyuważyć. 

Radna Katarzyna Słota poprosiła radnych o wnikliwe analizowanie dokumentów 
przekazywanych przed sesją. 

Radny Dariusz Sołtys oświadczył, że w jego ocenie nic się nie dzieje, jeżeli temat jest 
poruszany ponownie, gdy coś nas nurtuje i mamy jakąś niepewność, Radny zaznaczył, 
że lepiej porozmawiać, aniżeli coś ślepo klepnąć, a później się zastanawiać co się 
zrobiło. W przekonaniu radnego wątpliwości zostały wyjaśnione, więc w dalszej 
kolejności należy przegłosować projekt uchwały. 

Wójt Gminy Adamów zwrócił się do radnych o procedowanie pozostałych punktów 
porządku obrad już w innej atmosferze. 

Zastępca Skarbnika Gminy Adamów - Anna Skóra omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały, wskazując zasadność jej podjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów — Piotr Kostrubiec zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Zając Marcin. 
(Zał. Prot. Nr 10). 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Sołtys Dariusz głosował 
za podjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot. Nr 11). 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12). 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 



Zastępca Skarbnika Gminy Adamów - Anna Skóra odczytała projekt uchwały wraz 
z przyjętymi w poprzednim punkcie porządku sesji zmianami. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów — Piotr Kostrubiec zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13). 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14). 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej w sprawie zapewnienia archiwizacji strony biuletynu 
informacji publicznej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Gminy Adamów - Pani Ewa 
Kawka odczytała projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów — Piotr Kostrubiec zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, 
Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski 
Sebastian, Palonka Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15). 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16). 

Ad. 10. Rozpatrzenie pism. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów odczytał pismo mieszkańców sołectwa 
Suchowola B oraz rolników z prośbą o odnowienie gminnej drogi gruntowej, położonej 
w miejscowości Suchowola rozpoczynającej się przy działce 11/61 biegnącej 
w kierunku Feliksówki aż do działki 1070. 

Ad.l 1. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Katarzyna Słota przypomniała, że zgodnie z ustaleniami podjętymi na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Adamów podczas dzisiejszej sesji radni mieli 
dać odpowiedź w sprawie zmianę kostki na asfalt w projektach dróg. 
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Niezbędnych wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Adamów, wskazując, że korzystniejszym 
a przy tym tańszym rozwiązaniem jest budowa dróg z masy bitumicznej. 

Radny Dragan Ryszard zapytał o dofinansowanie dla KGW organizujących postój 
dla pielgrzymów. 

Wójt obiecał zabezpieczyć środki w budżecie gminy na powyższe dofinansowanie. 

Radny Mariusz Matwij zgłosił konieczność naprawy drogi gminnej w miejscowości 
Suchowola (tzw. Suchowola Ulica) oraz montażu lustra przy kościele pw. 
Przemienienia Pańskiego. 

Wójt poinformował, że według jego wiedzy lustro zostanie zamontowane przed 
1 września 2024 r. 

Radny Dariusz Palonka zapytał o możliwość wstawienia betonów w celu uzyskania 
odwodnienia przy drodze w miejscowości Szewnia Dolna oraz wycinki przydrożnych 
krzaków. 

Wójt odpowiedział, że jeżeli działki, na których położona jest przedmiotowa droga, 
stanowi własność gminy Adamów, to taka możliwość będzie do zrealizowania, 
natomiast przycinka wykonywana zostanie sukcesywnie w okresie jesień, zima. 

Wójt poinformował również o budowie chodnika w miejscowości Suchowola. 

Sołtys sołectwa Adamów zapytał o możliwość dowozu do szkoły dziecka jednej 
z mieszkanek. 

Wójt odpowiedział, że mieszkanka przedmiotowy wniosek złożyła zbyt późno 
i obecnie nie jest możliwe wydłużenie linii dowozu przez przewoźnika, gdyż należałoby 
unieważnić cały przetarg. 

Radny Dariusz Sołtys ponownie zgłosił potrzebę dłuższej pracy oświetlenia ulicznego 
przy zbiorniku w Jacni oraz wskazał, że na skrzyżowaniu przy zbiorniku w Jacni zalega 
naniesiony przez ulewy materiał. 

Wójt odpowiedział, że jeżeli uda się prace ziemne wykonać ręcznie, to realizację tego 
zadanie mogą dokonać pracownicy CIS w Jacni, natomiast co do oświetlenia, 
to przeprowadzono rozmowę z elektrykiem obsługującym gminę Adamów i zwiększona 
do godziny 23:00 pracę latarni. 

Radny Leszek Kostur zgłosił brak wiat przystankowych w miejscowości Bliżów. 

Wójt odpowiedział, że powyższy problem jest mu znany i wskazał możliwość jego 
rozwiązania poprzez zakup lub samodzielne wykonanie wiat. 

Ad. 12. Zamknięcie obrad sesji. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Adamów Piotr 
Kostrubiec zamknął V sesję IX kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Adamów i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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